
 

 

Minnesanteckningar förda den 19 november 2015 för Helgeå vattenråds beredningsgrupp i 

Osby. 

1. Efter att ordföranden hälsat alla välkomna presenterade deltagarna sig. 

2. Ordförande och sekreterare presenterade kort Helgeå vattenråd. 

3. Gruppens roll och sammansättning i vattenrådet diskuterades. Framfördes vinster 

med en sammanslagning eller nära samarbete med kommitén för samordnad 

kontroll av Helgeån.  

Beslutades:  

att, gruppen sammansättning tillsvidare ska vara de som nu träffats och med de 

inbjudna som hade förhinder.  

att, i startskedet ska bara en grupp finnas med en blandning av politiker och 

tjänstemän. 

att, gruppens huvudsyfte är att ha en nätverksfunktion.  

att, vara den som tillsammans med styrelsen reviderar föreningens verksamhetsplan.  

att, gruppen hjälper styrelsen att bereda remisser. 

4. Gruppen konstaterade att vattenrådets hemsida saknar mycket och måste bli bättre. 

Kanske vore det bra med ett nyhetsbrev till medlemmarna.  

Beslutades att styrelsen ser över dessa två frågor.  

Beslutades att gruppen kallas beredningsgrupp. 

Beslutades att varje kommunrepresentant till nästa möte ska ha dokumenterat vad 

som hänt i respektive kommun med arbetet för att nå upp till vattendirektivet för 

Helgeå. 

Beslutades att gruppen träffas två gånger per år. 

5. Nästa möte den 4 februari klockan 09.00 på Naturbruksgymnasiet i Osby. 

6. Mötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse. 

 

 

 

Vid minnesanteckningarna Agne Andersson 

 

Bilaga 1 : Deltagarlista för Helgeå vattenråds beredningsgrupp. 

Bilaga 2 : Några typer av ärenden som vattenrådet haft senaste tiden. 


